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Abstract (en)
The generator comprises 3 vertical tubes (14, 13, 26) connecting a lower duct (2) and an upper duct (8). The central tube (14) is a heating tube
which bears an electric resistance heating element (17). The second tube (13) is a return tube which makes possible the return of water from the
upper duct (8) to the lower duct (2). The steam escapes via an escape opening (11) of the upper duct (8). The third tube (26) comprises a resistive
probe (27) which measures the level of the water and makes possible its adjustment to an intermediate level (20). <IMAGE>

Abstract (fr)
Le générateur comprend 3 tubes verticaux (14, 13, 26), reliant une canalisation inférieure (2) et une canalisation supérieure (8). Le tube central (14)
est un tube chauffant, portant une résistance électrique (17). Le second tube (13) est un tube de retour, permettant le retour d'eau de la canalisation
supérieure (8) vers la canalisation inférieure (2). La vapeur s'échappe par un orifice d'échappement (11) de la canalisation supérieure (8). Le
troisième tube (26) comporte une sonde résistive (27) mesurant le niveau de l'eau, et permettant sa régulation à un niveau intermédiaire (20).
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